
ورزشیتاکسیرانی
مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان خبر داد:

برخورد قانونی با ۹ هزار راننده تاکسی و مسافربر شخصی متخلف
سرپرست هیئت تکواندو اصفهان:

خانواده بزرگ تکواندو اصفهان نیازمند رئیسی کارآمد و توانمند است

تعیین سیاست های کلان توسعه شهر در برنامه جامع اصفهان
شهردار اصفهان در برنامه رادیویی »سلام اصفهان« تشریح کرد:

شــهردار اصفهان گفت: با تدوین برنامه 
جامع شهر به دنبال تعیین سیاست های 
کلان توســعه شــهر در ابعاد مختلف 
اقتصادی، اجتماعی، زیســت محیطی 
و... بر اساس مشارکت مردم و رسیدن به 

اجماع همگانی هستیم.
قدرت اله نــوروزی در برنامــه رادیویی 
»ســلام اصفهان« اظهار کــرد: تدوین 
برنامه جامع شهر اصفهان برای نخستین 
بار با رویکرد مشارکت مردم و ذی نفعان 
در کشور، در شهر اصفهان آغاز شده و در 

حال پیشرفت است.
وی تصریح کرد: منظور از برنامه جامع 
این است که با تدوین آن به دنبال تعیین 
سیاست های کلان توسعه شهر اصفهان 
در ابعاد مختلف اقتصــادی، اجتماعی، 
زیســت محیطی و... بر اساس مشارکت 
مــردم و رســیدن به اجمــاع همگانی 
هستیم. شــهردار اصفهان با بیان اینکه 
در هفتــه گذشــته جلســات مردمی 
برنامه جامع در چهار روز در دبیرستان 
بهشــت آیین برگزار شــد، افزود: این 

جلسات با حضور ۴۵۰ نفر از گروه های 
مختلف مردم شــامل زنــان، جوانان، 
دانشــگاهیان، حوزویــان، هنرمندان، 
معلمان، سالمندان، تجار، کارآفرینان، 
کارگران، نظامیان، کشاورزان، مهندسان، 
کارمندان، وکلا، کسبه، اصحاب رسانه و 

مهاجران برگزار شده است.
وی خاطرنشــان کرد: در ادامه فرآیند 
تدویــن برنامه جامع شــهر اصفهان به 
مدت سه هفته جلسات موضوعی برنامه، 
پیرامون موضوعاتی همچون آب، حمل 
و نقل، فضای کسب و کار، گردشگری و 

انرژی برگزار می شود.
نوروزی با تاکید بر اینکه اگر برنامه جامع 
در اصفهان خوب اجرا شــود، می تواند 
الگوی خوبی برای همه کشور باشد، ابراز 
امیدواری کرد: با مشارکت شهروندان این 
تجربه خوب که برای نخســتین بار آغاز 
شــده، منجر به یک برنامه جامعی شود 
که اصفهان را در مســیر توسعه پایدار 

قرار دهد.
وی با اشاره به سفر اخیر رئیس کل بانک 
مرکزی کشــور به اصفهان، گفت: هفته 
گذشته هفته پرُکار در اصفهان رقم خورد 

و رئیس کل بانک مرکزی کشور همراه با 
تعدادی از مدیران بانک مرکزی و برخی 
دیگر از بانک ها میهمان اصفهان بودند و 

خوشبختانه مذاکرات خوبی انجام شد.
شــهردار اصفهان اظهار کــرد: در این 
دیدار از خط دو متروی اصفهان بازدید 
و عملیات احــداث ایســتگاه زینبیه و 
همچنین حفاری تونل ها در ایســتگاه 
دارک از نزدیک مشــاهده شد و با نحوه 
فعالیت، روند پیشرفت و مشکلات پیش 
رو در خط دو متروی اصفهان آشنا شدند.
وی ادامه داد: این بازدیدها توسط مدیران 
پایتخت می تواند به شهرداری اصفهان 
کمک کنــد تا هنگام مراجعــه به بانک 
مرکزی برای دریافت اوراق مشارکت و 

ســایر موارد پیگیری امور روان تر انجام 
شود.

نوروزی تصریح کرد: در جلسه با رئیس 
کل بانک مرکزی کشــور قرار شــد در 
خصوص تأمیــن مالــی ۱۱۳ میلیون 
یورویی برای خرید قطــار در خط یک 
متروی اصفهان به شــهرداری اصفهان 
کمــک شــود، همچنین بــرای خرید 

تجهیزات خط دو جهت انجام فاینانس 
۵۹۰ میلیون یورویی کمک و مشکلات 
موجود برای صدور اوراق مشارکت رفع 
شــود. وی گفت: مباحث دیگری برای 
تسهیل منابع مالی تراموا، اتوبوس و سایر 
موارد مطرح و مقرر شد برای پیگیری در 
اولین فرصت جلسه ای در بانک مرکزی 

کشور برگزار شود.

ali.vatankhah@yahoo.com
علی وطنخواه/ گروه استان

مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شــهرداری اصفهان گفت: در سه ماه نخست سال 
جاری بازرســان با همکاری پلیس راهور ۹ هزار 
راننده متخلف خودرو و مسافربر شخصی را اعمال 
قانــون کرده اند. هادی منوچهری اظهــار کرد: از 
ابتدای سال جاری در طرح های مشترک با پلیس 
راهور و بازرسان سازمان تاکسیرانی با ۹ هزار خودرو 
متخلف سطح شــهر اصفهان برخورد شده است. 
وی با اشــاره به تخلف های صورت گرفته از سوی 
رانندگان و مسافربرهای شخصی، تصریح کرد: از 
جمله این تخلفات نداشتن کارت شهری، داشتن 

تعداد سرنشــین بیش از حد مجاز، نداشتن آرم و 
علائم تاکسی اســت. مدیرعامل سازمان مدیریت 
و نظارت بر تاکسیرانی شــهرداری اصفهان افزود: 
این گونه تخلفات توسط برخی از رانندگان اصلاح 
و مقرر شده از طریق شــرکت های تحت پوشش 
سازمان، نسبت به دریافت مجوز، آرم، تابلو و... اقدام 
کنند، اما با دیگر رانندگان متخلف بر اساس مقررات 
برخورد می شود. وی با بیان اینکه پرونده تعدادی 
از رانندگان متخلف به هیئت انضباطی ســازمان 
تاکسیرانی شــهرداری اصفهان ارجاع شده است، 
تصریح کرد: بیشتر شکایات واصله به این سازمان 
از طریق ۳۷، تلفن گویا، حضوری و کتبی دریافت 

شده است.

ایمنا: مدیر منطقه ۱۵ شــهرداری اصفهان گفت: 
طول مسیر پروژه رینگ چهارم در این منطقه شش 
و نیم کیلومتر با عرض ۷۶ متر است که از دو روستای 

خاتون آباد و دهنو عبور می کند.
مسعود قاســمی اظهار کرد: آزادسازی شش و نیم 
کیلومتر مسیر رینگ چهارم در منطقه ۱۵ در دستور 
کار قرار گرفته و البته در این مســیر حدود ۶۰ هزار 
متر اعیانی و بین ۲۴۰ تا ۲۵۰ هزار مترمربع زمین 

کشاورزی وجود دارد.
وی افزود: کاهش ترافیک از ســمت ورودی شرق 
و حذف ترافیک سنگین از مســیرهای مواصلاتی 
روســتاهای الحاقی این منطقــه مهم ترین مزیت 
اجرای پروژه رینگ چهارم در این محدوده از شــهر 
است.مدیر منطقه ۱۵ شــهرداری اصفهان با اشاره 
به حجم آزادسازی های انجام شده، تصریح کرد: در 

حال حاضر ۱۷۰ هزارمتر بــرای کارخانه قند، ۱۴۰ 
هزارمتر برای تقاطع غیرهمسطح نصف جهان و ۳۰ 
هزار متر ابتدای مسیر رینگ آزادسازی شده است.
وی از پیشرفت احداث پروژه مجموعه پل ها و تقاطع 
غیرهمسطح نصف جهان حدود دو درصد جلوتر از 
برنامه زمان بندی شــده خبرداد و تصریح کرد: این 
پروژه شامل پنج پل می شود که طول پل اول ۴۹۵ 
متر و طول پل های دوم، ســوم و چهارم ۵۰۰ متر و 

طول پل پنجم ۱۳۰ متر است.
قاســمی مســاحت پروژه مجموعه پل ها و تقاطع 
غیرهمســطح نصف جهان را ۲۶۰ هــزار مترمربع 
عنوان کرد و افزود: پــروژه مجموعه پل های تقاطع 
غیر همسطح نصف جهان دارای یک هزار و ۴۰۰ متر 
مسیر کندرو همچنین دارای ۵۳ هزار مترمربع فضای 

سبز و ۱۵۳ هزار مترمربع مساحت آسفالت است.

ایمنا: مدیر منطقه سه شــهرداری اصفهان گفت: از 
ابتدای سال گذشــته تا پایان خردادماه سال جاری 
آزادسازی طرح میدان امام علی )ع( به مساحت یک 
هزار و ۶۲۲ مترمربع و هزینه ۷۲۰ میلیارد ریال انجام 

شده است.
حســین کارگر اظهار کرد: با توجه به قــرار گیری 
منطقه ســه در هســته مرکزی شــهر و موقعیت 
ویژه تجاری، پتانســیل ســرمایه گذاری پروژه های 
 بزرگ شــهری همچنیــن پروژه هــای فرهنگی و
 گردشگری در این محدوده برای سرمایه گذاران قابل 
اهمیت است. وی افزود: با تعریف پروژه های مشارکت 
تجاری از جمله پروژه کمرزرین با احداث حدود ۴۰۰ 
واحد تجاری، پروژه مشــارکتی ۱۸ و ۱۹ میدان امام 
علی)ع(، پارکینگ و مجموعه تجاری خیابان ولی عصر 
)عج(، نسبت به جذب سرمایه گذار و رونق بخشی در این 

محدوده اقدام کرده است.
مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان با بیان اینکه پروژه 
مشارکتی کمرزرین در حال احداث است و در صورت 
تکمیل آن انتقال واحدهای تجاری طلافروشی مقابل 
مسجد جامع خیابان علامه مجلسی انجام می شود، 
گفت: با انتقال طلافروشان، آزادسازی میدان جلوخان 
از گره خارج و عملیات اجرایی این پروژه آغاز خواهد 

شد.
وی ادامه داد: پــروژه ۱۸ و ۱۹ میدان امام علی )ع( از 
سمت راست خروجی میدان امام علی )ع( به خیابان 
عبدالرزاق با مساحت حدود ۴۸۰۰ مترمربع از جمله 
پروژه های بزرگ مشــارکتی منطقه سه شهرداری 
اصفهان محسوب شده که در مرحله نهایی عقد قرارداد 
با سرمایه گذار و حجم سرمایه گذاری حدود دو هزار 

میلیارد ریالی است.

سرپرست هیئت تکواندو اصفهان گفت: خانواده بزرگ 
تکواندو این استان با برخورداری از ظرفیت های خوب 
موجود نیازمند رئیسی کارآمد، مجرب و توانمند است.

هیئت تکواندو استان اصفهان درماه های گذشته به 
صورت سرپرست اداره می شد و برگزار نشدن انتخابات 
هیئت پس از مدت ها، انتقادهایی را در پی داشته است. 
مرتضی اســتکی افزود: ثبت نام از نامزدهای ریاست 
هیئت تکواندو استان انجام شد، اما روند رسیدگی به 
صلاحیت نامزدها و فرآیند برگزاری انتخابات از عهده 
هیئت تکواندو اصفهان خارج است. وی اظهارداشت: 
ما آمادگی آن را داریم که هر وقت فدراسیون تکواندو 
و اداره ورزش و جوانان تصمیم بــه برگزاری مجمع 

انتخابات گرفتند، آن را برگزار کنیم.

سرپرست هیئت تکواندو استان اصفهان اضافه کرد: 
نهایت تلاش خود را انجام می دهیم تا انتخابات هیئت 
هرچه سریع تر برگزار شود، اما تعیین زمان برگزاری 
انتخابات برعهده ما نیست و فدراسیون تکواندو و اداره 
کل ورزش و جوانان استان در این خصوص تصمیم گیر 
هستند. وی بیان کرد: رویکرد ما این است که از همه 
ظرفیت ها و توانایی های تکواندو اســتان برای ارتقا و 
موفقیت آن استفاده کنیم و در این راستا از همه سلایق 
و دیدگاه ها برای پیشــرفت تکواندو استان استفاده 
خواهیم کرد. استکی میزبانی مسابقات پومسه قهرمانی 
کشور را با اهمیت دانست و گفت: میزبانی رقابت های 
قهرمانی کشور بسیار مهم است و هیئت تکواندو استان 

اصفهان توانست این رقابت ها را میزبانی کند.

 در چهارمین جلسه شورای مرکزی 
سرای نوآوری عنوان شد:

اصلاح نظام آموزشی مهم ترین 
پیش نیاز توسعه کشور است

Naslefarda@gmail.com
نسل فردا/ گروه استان ها

در چهارمین جلســه شــورای مرکزی سرای 
نوآوری، اصلاح نظام آموزشی مهم ترین پیش 
نیاز توسعه کشورعنوان شد. در این جلسه که 
با حضور جمعی از فعالان اقتصادی و اســاتید 
دانشگاه برگزار شد، مجتبی ملااحمدی، عضو 
دبیرخانه ســرای نوآوری ضمــن بیان اینکه 
خوشــبختانه امروز در مورد ضــرورت تعامل 
صنعت و دانشگاه احساس نیاز شده، هدف از 
جلسه مذکور را آگاهی از میزان توانمندی ها 
و پتانسیل های موجود در صنایع و دانشگاه به 
منظور کمک به حل مسائل مبتلا به صنعت با 
استفاده از امکانات متقابل بیان کرد. محسن 
لوح موســوی، عضو هیئت علمی دانشگاه نیز 
هدف از این تعامل را شناســایی و عارضه یابی 
مشکلات اقتصادی موجود دانســت و افزود: 
یکپارچه ســازی توانمندی ها و قابلیت های 
دانشــگاه آزاد اســلامی با اتــاق بازرگانی در 
مسئله یابی و حل مشکلات بخش های اقتصادی 
استان، کمک به بهبود فضای کسب و کار و رونق 
تولید و اشتغال از جمله چشم اندازهای سرای 
نوآوری و رشد است. وی هدف کلی این سرا را 
افزایش ارتباط مؤثر بین صنعتگران و اساتید 
دانشگاه آزاد به کمک اتاق بازرگانی و نهادهای 
وابســته به نحوی که در کوتاه عملیاتی شود، 
بیان کرد. همچنین علی کرباسی زاده، مشاور 
عالی اتاق بازرگانی اصفهــان نیز با بیان اینکه 
طبق بررسی های صورت گرفته در سال ۹۷، 
از ۱۲ میلیون نیروی انسانی بیکار دو میلیون و 
۲۵۰ هزار نفر دارای تحصیلات عالیه هستند، 
گفت: به رغم رشد ســریع علمی متاسفانه در 
توسعه علمی کشور به بیراهه رفته و به صورت 
غیرکاربردی فعالیت کرده ایم، از ســوی دیگر 
نیز در بخش اقتصادی هــم کارآمدی لازم را 
نداشــته ایم. وی با تاکید بر اینکه باید ترتیبی 
اتخاذ شــود تا فارغ التحصیلان دانشگاهی از 
قدرت حل مســائل مربوط به صنایع و اقتصاد 
کشور برخوردار شوند، تصریح کرد: بدین ترتیب 
دانشــگاه آزاد اســلامی به منظور جلوگیری 
از به خطا رفتن بودجه های کشــور در تربیت 
نیروی انســانی ناکارآمد، اولویت پروژه های 
تحقیقاتی دانشگاه آزاد را پرداختن به مسائل 
و مشکلات بخش خصوصی کشــور قرار داده 
است. کرباسی زاده افزود: بر اساس تفاهم نامه 
منعقد شده میان دانشگاه و اتاق بازرگانی هر 
دانشجویی در کنار تحصیل با واقعیات موجود 
در بنگاه های اقتصادی آشنا شده و بدین ترتیب 
ارتباطات کاربردی و موثری میان دانشــگاه و 
فعالان بخش خصوصی صورت خواهد گرفت. 
محمدرضا رجالی، عضو هیئت نمایندگان اتاق 
بازرگانی اصفهان نیز در این جلســه با اشاره 
به اینکه بهبود شاخص های کســب و کار در 
اولویــت برنامه های دوره نهم اتــاق بازرگانی 
اصفهان است، افزود: جامعه دانشگاهی استان 
می تواند در مسیر تعیین راهبردهای اجرایی 
تحقق این مهم کمک ویژه ای انجام دهد. وی 
یکی از مهم ترین ضرورت های توســعه کشور 
را اصلاح نظام آموزشــی و آموزش و پرورش 
عنوان کرد و افزود: نظام علمی کشور نیز باید 
حمایت از اصلاح این نظام آموزشی را در اولویت 
برنامه های خود قرار دهــد. وی در ادامه نظام 
قضایی مناسب را یکی دیگر از پیش نیازهای 
توسعه پایدار در کشــور دانست و بر همکاری 
نخبگان برای کمک بــه تحقق آن تاکید کرد. 
عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان 
همچنین اصلاح ساختار و رویکرد بانک مرکزی 
را نیز از دیگر ضروریات کتمان ناپذیر دستیابی 
به توسعه کشور عنوان کرد و گفت: بدون شک 
جامعه نخبگان و دانشگاهیان کشور باید در رفع 
چالشها و ایجاد ساختارهای نوین در این مسیر 
فعالیت کنند. پیام نجفی، عضو دبیرخانه سرای 
نوآوری و رشد و مدیر کل اقتصاد دانش بنیان 
دانشگاه آزاد اسلامی نیز از پیگیری استفاده از 
اساتیددانشگاه به عنوان استاد مشاور در صنایع 
و تغییر سرفصل برخی از دروس دانشگاهی و 
ایجاد دوره های مهارت آموزی دانشجویان در 

کنار تحصیلات آکادمیک خبر داد.
***

گفتنی اســت، کمک بــه عارضه یابی و حل 
مسئله در صنایع توسط دانشگاه ها به صورت 
مستمر، تشــکیل کمیته عارضه یابی متشکل 
از اساتید دانشــگاه و فعالان بخش صنعت در 
شــهرک های صنعتی اصفهان برای مذاکره و 
تبادل افکار با صنعتگران، الزام به تبدیل دفتر 
ارتباط با صنعت دانشــگاه به دفتر طرح سؤال 
از صنایع، شناخت کامل اساتید و صنعتگران 
از ظرفیت های متقابل، تشکیل کارگروهی به 
منظور بررسی نحوه ارتقای شاخص های کسب 
و کار کشورهای همســایه در قالب یک پروژه 
تحقیقاتی، وجود کمیته فنی متشکل از نخبگان 
صنایع مختلف و تعامل مستمر آن ها با اساتید 
دانشگاهی مرتبط با هر صنعت، تغییر رویکرد 
دانش محوری دانشگاه ها به مهارت محوری و... 
از جمله پیشنهادات ارائه شده از سوی اساتید 
دانشگاه و فعالان اقتصادی برای تعامل هر چه 

نزدیک تر صنعت و دانشگاه بود.

اقتصاد
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مدیر امور نمایشگاه های خارجی شرکت  
نمایشگاه های بین المللی استان:

برگزاری نخستین نمایشگاه صنعت 
توریسم سلامت ایران در لبنان

خبر آنلاین: مدیرامور نمایشگاه های خارجی 
شرکت نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان 
گفت: نخستین نمایشگاه صنعت توریسم سلامت 
ایران آذرماه امســال در لبنان برگزار می شود. 
محمد شادمند در نشســت خبری راهکارهای 
بازاریابی، برندینگ و صادرات صنعت دکوراسیون 
داخلی ساختمان با بیان اینکه اتحادیه مصنوعات 
چوبی استان اصفهان دو هزار عضو رسمی دارد، 
اظهار داشــت: قوانین مرتبط در این صنعت به 
خوبی اجرایی نمی شود و فرهنگ سازی در زمینه 
استفاده از مصنوعات داخلی ضعیف است. وی 
افزود: زمانی که از مصنوعات داخلی در صنعت 
ساختمان استفاده شود هزینه ها به خود استان 
بازگشته و در عمران و آبادانی همان شهر و استان 

استفاده می شود.
 استان اصفهان در زمینه صنعت چوب در 

کشور تاثیرگذار است
رئیس اتحادیه مصنوعات چوبی استان اصفهان 
بیان داشت: این استان در صنعت چوب در کشور 
تاثیرگذار است و برندهای خوبی در اصفهان تولید 
و به اقصی نقاط کشور ارسال می شود. شادمند 
گفت: باتوجه به اینکه در شهر اصفهان کالاهای 
مشــابه محصولات وارداتی، اما باکیفیت بالاتر 
تولید می شود، گفت: دولت باید تاحد امکان از 
صنعتگران حمایت کند تا ماشین آلات به روز را 
خریداری و محصولات باکیفیت تری تولید شود.

در ادامه مدیر امور نمایشگاه های خارجی شرکت 
نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان گفت: 
زمانی که تعداد نمایشــگاه های برگزار شده در 
کشور دو برابر شــود، نقش صادرات محصولات 
غیرنفتی به ۱۴ درصد یعنی دو برابر زمان فعلی 
افزایش پیدا می کند. محمدمهدی دوایی با بیان 
اینکه با توجه به افزایش قیمت دلار بهترین راه 
برون رفت از مشــکلات اقتصادی توجه هرچه 
بیشتر به صادرات اســت، ابراز داشت: در زمان 
کنونی که هــدف دولت صــادرات محصولات 
غیرنفتی است، برگزاری نمایشگاه می تواند در 

تحقق این هدف اثرگذار باشد.
برگزاری نخســتین نمایشــگاه صنعت 

ساختمان در بغداد
وی تاکید کرد: در ســال جاری پس از گذشت 
۲۵ سال از تأسیس نمایشگاه اصفهان، نخستین 
نمایشگاه صنعت ساختمان در بغداد با حضور ۴۵ 
تولید کننده بزرگ برگزار شد. دوایی ادامه داد: 
تا پایان سال جاری سه نمایشگاه دیگر از جمله 
نخستین نمایشگاه صنعت توریسم سلامت ایران 
در لبنان، نمایشگاه سنگ در چین و نمایشگاه 
دکوراسیون داخلی در شهر مســقط عمان به  
ترتیب در ماه های آذر، آبان و بهمن برگزار خواهد 
شد. جواد قوه عود، رئیس اتحادیه فرش ماشینی 
اصفهان با انتقاد از اینکه برگزاری نمایشگاه در 
ایران در ارائه اجناس خلاصه می شود، گفت: این 
امر در یک فروشگاه کوچک نیز امکان پذیر است 
و باید از ظرفیت یک نمایشگاه برای ارائه اجناس 
نوین و تخصصی و ایده های جدید استفاده شود.

 انتقــاد از ارائــه اجناس اســتوک در 
نمایشگاه های ایران

رئیس اتحادیــه فرش ماشــینی اصفهان بیان 
داشت: اشکال دیگر اینکه در ایران نمایشگاه های 
صنعت تخصصی نیســت و برخی فروشندگان 
حتی بــه ارائه اجناس اســتوک می پردازند. در 
 pvc ادامه این نشست کارشناس حوزه تولیدات
ابراز داشت: صنعت دکوراسیون داخلی به دلیل 
تغییرات دائمی محیط مانند تغییر دکوراسیون 
داخلی فروشــگاه ها نیاز به محصولاتی دارد که 
قابل فرآوری مجدد باشــد تا به محیط زیست 

آسیبی وارد نشود.
ترکیه مواد اولیه صنعت دکوراسیون داخلی 

خود را از ایران تأمین می کند
در ادامه این نشســت یک تولید کننده بخش 
خصوصی و صادرکننده نمونه کشورمان اظهار 
داشت: کشور ترکیه در زمینه صادرات صنعت 
دکوراسیون داخلی ســاختمان درآمد میلیارد 
دلاری دارد و این در حالی اســت که مواد اولیه 
مربوط به تولید اجناس این صنعــت را از ایران 

فراهم می سازد.
ضرورت حمایت های دولــت از صنعت 

دکوراسیون داخلی
وی با تاکید بر ضــرورت حمایت های دولتی از 
این صنعت بیان داشت: با برنامه ریزی و حمایت 
بیشتر دولت در زمینه ساختمان و ساخت و ساز 
توان افزایش اشــتغال زایی قابل توجهی ایجاد 

می شود.

گزارش نشست

تابستان فصل رونق نگارخانه های اصفهانتوقیف نفتکش انگلیسی تصویرگر اقتدار ایران بود
ایسنا: نماینده مردم کاشان و آران و بیدگل در مجلس گفت: توقیف نفتکش انگلیسی اقتدار ایران را در دنیا به تصویر کشید. سیدجواد ساداتی نژاد 
ضمن اشاره به وضعیت خاص و ویژه امروز در خاورمیانه و جهان اظهار داشت: آمریکا تمام تلاش خود را در ناکام ماندن جمهوری اسلامی به کار 
گرفته است و سخت ترین تحریم های آمریکا علیه ایران وضع شد و اقدامات تحریک آمیز دیگری همچون دورگردی در منطقه خاورمیانه و... نیز 
طی چند سال اخیر افزایش قابل توجهی داشته است، اما به لطف خداوند اقتدار جمهوری اسلامی به رخ جهانیان کشیده شد. وی عدم پذیرش پیام 
رئیس جمهور آمریکا توسط رهبر معظم انقلاب اسلامی را نشانه اقتدار نظام مقدس جمهوری اسلامی دانست و افزود: نابودی پهپاد فوق پیشرفته 
آمریکا توسط نیروهای هوا فضای سپاه نشانه آن است که اقتدار میدانی نظام جمهوری اسلامی ایران در عمل نیز به رخ جهانیان و دشمنان این 

نظام و انقلاب کشیده شد و هشداری به دولت هایی داد که رؤیای تجاوز به این مرز و بوم را در سر می پرورانند.

ایرنا: معاون امور هنری و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان گفت: نگارخانه های اصفهان در تابستان ۹۸ 
با برپایی نمایشگاه های مختلف پذیرای علاقه مندان به هنرهای تجسمی است. محمدعلی جعفری گفت: نگارخانه کوثر نمایشگاه 
نقاشی آرزو مؤدی را برای تاریخ ۲۹ تیر تا سه مردادماه برنامه ریزی کرده و نمایشگاه نقاشی حشمت اله بهزادی از ۴ تا ۱۷ مردادماه 
در نگارخانه ماندانا برگزار می شود. وی با اشاره به برگزاری نمایشگاه گروهی نقاشی از ۲۸ تا ۳۱ تیرماه در نگارخانه نگاه نو خاطرنشان 
کرد: نگارخانه دیدار نیز یک نمایشگاه گروهی نقاشی با عنوان بررسی نقاشی اصفهان را از ۲۸ تیر تا دوم مرداد در برنامه کاری خود 
دارد. وی افزود: همچنین نمایشگاه انفرادی سیما شاهمرادی از ۲۱ تیر تا ۷ مرداد در نگارخانه تام برپاست و نگارخانه ماندانا نیز 

نمایشگاه گروهی آثار نقاشی مجسمه و عکس با عنوان فانتزی پارسی، فراموشی سنت ها را از ۲۳ تا ۳۰ تیرماه در دست اجرا دارد.

Naslefarda@gmail.com
نسل فردا/ گروه استان ها

مدیر منطقه ۱۵ شهرداری اصفهان:

عبور رینگ چهارم از دو روستای خاتون آباد و دهنو
مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان:

نمایشگاه بزرگ سوغات و هدایا در میدان امام علی )ع(

نسل فردا: برگــزاری روز دوم کارگاه آموزشی مربیان چهارمین جام باشــگاه های کتابخوانی کودک و 
نوجوان استان اصفهان

نسل فردا: حمید اشرفی مدیر منطقه ۱۱ شــهرداری اصفهان گفت: جاده سلامت با عنوان »فعال باش 
اصفهان« برای نخستین بار در منطقه ۱۱ شهرداری در راستای پایش سلامت ساکنان این منطقه افتتاح شد. 


